
Referat	  styremøte	  21.05.2013	  kl.2130	  	  
-‐Videokonferanse	  via	  google	  hangout	  
Tilstede:	  Caroline,	  Anne	  Cecilie,	  Tor,	  Ingunn,	  Gry,	  Ane	  
	  
Sak	  1:	  Gjennomgang	  av	  referat	  fra	  forrige	  styremøte	  og	  godkjenning	  av	  dette	  
-‐Referat	  	  godkjent.	  	  
	  
Sak	  2:	  	  Konstituering	  av	  styret	  
-‐	  Styret	  ble	  konstituert	  og	  vervene	  er	  blitt	  fordelt	  slik:	  	  
	  
Leder:	  Caroline	  Hals	  	  
Nestleder:	  Anne	  Cecilie	  Andersen	  
Kasserer:	  Tor	  M.	  Fjetland	  
Sekretær:	  Ingunn	  Axelsen	  
Medlemsansvarlig:	  Gry	  Elena	  Hernandes	  Furu	  Valhaug	  (vara)	  og	  Linn	  Palm	  (medlem)	  
deler	  denne	  oppgaven.	  	  
	  
Styremedlem:	  Ane	  Bråten	  
Styremedlem:	  Marte	  Inderhaug	  
Styremedlem:	  Vivi	  Gogstad	  Thorsen	  
	  
Vara:	  Gry	  Elena	  Hernandes	  Furu	  Valhaug	  
Vara:	  Nina	  Malmberg	  
	  
	  
Sak	  3:	  Søknad	  for	  utvidelse	  av	  grunnautroisasjon.	  
-‐	  Vi	  har	  motatt	  søknad	  fra	  NKK	  på	  vegne	  av	  eksteriørdommer	  Trond	  Are	  Karlsen	  som	  
ønsker	  å	  dømme	  våre	  raser.	  Søknaden	  er	  innvilget	  og	  Ane	  svarer	  NKK.	  	  
	  
Sak	  4:	  Dato	  for	  årsmøtet	  2014	  og	  seminaret	  avl,	  hund,	  helse	  2014	  
-‐	  Dato	  for	  årsmøtet	  blir	  satt	  til	  fredag	  28.mars	  og	  seminaret	  vil	  bli	  avholdt	  lørdag	  
29.mars	  og	  søndag	  30.mars.	  Begge	  arrangementene	  vil	  bli	  avholdt	  på	  østlandsområdet.	  
Ane	  informerer	  om	  datoene	  	  i	  førstkommende	  utgave	  av	  PP	  	  nr.2-‐2013,	  i	  “Nytt	  fra	  styret”	  
og	  “Nytt	  fra	  avlsrådet”.	  	  
	  
Sak	  5:	  	  Affentreff	  22.	  og	  23.juni	  
-‐	  Det	  blir	  avholdt	  uoffisiell	  utstilling	  og	  treff	  m.mer	  for	  affenpinschere	  på	  Haga	  i	  Årnes	  
den	  22.	  og	  23.	  juni.	  Det	  er	  ønskelig	  at	  klubben	  kan	  være	  tilstede	  med	  stand	  minst	  en	  av	  
disse	  dagene.	  Anne	  Cecilie	  og	  Ingunn	  tar	  på	  seg	  oppgaven	  med	  å	  informere	  om	  klubben	  i	  
løpet	  av	  treffet.	  	  
	  
Sak	  6:	  	  Avlsrådet	  
-‐	  Det	  er	  ett	  ledig	  verv	  som	  affenpinscherrepresentant	  i	  avlsrådet.	  Ane	  sender	  e-‐post	  til	  
aktuelle	  med	  en	  offisiell	  forespørsel	  om	  de	  kunne	  tenke	  seg	  dette	  vervet.	  	  

	  
Sak	  7:	  Støtte	  til	  klubben	  
-‐	  Da	  klubben	  er	  blitt	  kjent	  med	  via	  Anne	  Cecilie	  at	  den	  kan	  motta	  støtte	  fra	  Natur	  og	  
miljødepartementet	  på	  noen	  av	  kursene	  som	  er	  i	  regi	  av	  NPK,	  er	  Anne	  Cecilie	  fremover	  
også	  ansvarlig	  for	  å	  sende	  inn	  søknader	  vedrørende	  støtte	  til	  kurs.	  Vi	  håper	  dette	  kan	  



bidra	  til	  mer	  støtte	  til	  flere	  kurs	  og	  aktiviteter	  i	  klubben.	  	  
	  
Sak	  8:	  MH	  2014	  
-‐	  Styret	  har	  motatt	  e-‐post	  fra	  Maria	  Holst	  på	  vegne	  av	  MH-‐komiteen.	  Etter	  innspill	  fra	  
komiteen	  blir	  det	  bestemt	  at	  MH-‐komiteen	  kan	  fortsette	  planene	  for	  å	  kunne	  avholde	  
MH	  i	  MoIRana	  I	  2014.	  Om	  noen	  kan	  bistå	  komiteen	  på	  østlandet	  kan	  man	  også	  se	  på	  
mulighetene	  for	  å	  avholde	  MH	  på	  østlandsområdet	  i	  2014.	  
Ane	  sender	  svar	  tilbake	  til	  komiteen	  vedrørende	  dette.	  	  
	  
	  
Eventuelt	  (inneholder	  også	  eventuelle	  vedtak	  fattet	  på	  e-‐post)	  
	  
1.Distrikstkontakter	  
-‐	  Vi	  har	  flere	  distrikter	  som	  mangler	  distriktskontakt.	  Vi	  må	  annonsere	  dette	  I	  PP	  og	  
nettsidene.	  Ane	  	  følger	  opp	  dette.	  Distriktskontaktene	  kan	  henvende	  seg	  til	  kontakt	  I	  
klubben	  for	  å	  motta	  oppdaterte	  medlemsregistre	  i	  sitt	  distrikt.	  Dette	  må	  	  vi	  
videreformidle	  bedre	  for	  å	  kunne	  nå	  ut	  med	  informasjon	  om	  treff	  etc.	  til	  nye	  
medlemmer.	  	  
	  
2.Dato	  for	  neste	  styremøte	  
-‐Dato	  for	  neste	  styremøte	  blir	  satt	  til	  onsdag	  19.juni	  kl.2100.	  Styremøtet	  vil	  bli	  avholdt	  
via	  videokonferanse	  på	  google	  hangout.	  Dette	  da	  styret	  er	  spredt	  rundt	  i	  norges	  land	  og	  
for	  at	  flere	  av	  styremedlemmene	  skal	  kunne	  delta	  på	  møtet.	  	  
	  
 

 
Norsk	  Pinscherklubb	  –	  styremøte	  21.05.2013 

 
 
 
 
	  


